

Simplified negotiated procedure (SNP)

<p>Purchase File Ref: YE-ADN-SNP-4-2025-9</p> <p>From: Nasr Saeed, Logistic Assistant</p> <p>To: Triangle GH</p> <p>Subject: Invitation to Simplified Negotiated Procedure</p> <p>Date: 20/04/2025</p> <p>Dear Madam / Sir,</p> <p>As part of its activities in «Aden», Triangle GH plans to appoint a company to evaluate: «Assistance to Yemeni children affected by food Insecurity and malnutrition in Aden - Yemen».</p> <p>Therefore, your company has been selected to participate in a simplified negotiated tender procedure. Please find attached to this invitation:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ToR final Evaluation Convention <p>If you are interested in participating in this procedure, your answer should include:</p> <ul style="list-style-type: none"> - The present invitation letter (signed and stamped) - A clear quotation made using the attached quotation request including date, unit and total price, transportation costs, validity of the offer, technical description of the service, name, and address of the company, Company representative or owner card. - The Last profile for the company (CV) <p>You can submit an offer for one or several lots depending on the tender. Those documents should be signed and stamped by a person mandated for this kind of offer and presented in a closed envelop mentioning the reference: YE-ADN-SNP-4-2025-9.</p> <p>Please note that Triangle GH will only consider offers received until the 29/04/2025, before 15:30 to TGH representative in Triangle GH «TGH - Aden Office» Office.</p> <p>A participation list is to be signed to attest the deposit of your offer. Without this reception certification, your answer will not be taken into account.</p> <p>Offers will be analysed on the 30/04/2025 and companies will be contacted the following day for answers. The selection of the winning bidder, for each lot, will be made based on the following criteria, ranked by decreasing importance:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Price of the tender. ▪ Have at least one expert profile with international experience and a post-graduate degree. ▪ Be fluent in both Arabic and English languages to be able to work in close collaboration and communicate proactively with all levels of actors related to the Project. 	<p>رقم المرجعي لملف الشراء: YE-ADN-SNP-4-2025-9</p> <p>من : «نصر سعيد» «مساعد لوجستك»</p> <p>إلى : «منظمة تراينجل الانسانية»</p> <p>الموضوع : دعوة لإجراء مفاوضات مبسطة</p> <p>التاريخ: «20/04/2025»</p> <p>السيد/السيدة المحترم/ة،</p> <p>في إطار أنشطتها في «عدن»، تخطط منظمة تراينجل الانسانية لتعيين شركة لتقييم: «مساعدة الأطفال اليمنيين المتضررين من انعدام الأمن الغذائي وسوء التغذية في عدن - اليمن».</p> <p>لذلك، تم اختيار شركتكم للمشاركة في إجراء مناقصة مبسطة للمفاوضات. تجدون مرفقاً مع هذه الدعوة:</p> <ul style="list-style-type: none"> • اتفاقية التقييم النهائي للشروط المرجعية. <p>إذا كنتم مهتمين بالمشاركة في هذا الإجراء، يجب أن تتضمن إجابتكم ما يلي:</p> <ul style="list-style-type: none"> • رسالة الدعوة الحالية (موقعة ومختومة) • عرض أسعار واضح، يشمل التاريخ، السعر المفرد للوحدة والسعر الإجمالي، تكاليف النقل، صلاحية العرض، الوصف الفني للخدمة المقدمة، اسم وعنوان الشركة، بطاقة ممثل أو مالك الشركة. • بروفايل حديث للشركة (CV) <p>يمكنكم تقديم عرض لكل دفعة أو لعدة دفعات حسب المناقصة. يجب أن تكون هذه الوثائق موقعة ومختومة من قبل شخص مخول بتقديم هذه العروض، ومقدمة في ظرف مغلق يحمل المرجع: YE-ADN-SNP-4-2025-9</p> <p>يرجى ملاحظة أن منظمة مثلث الجبل الانساني ستأخذ بعين الاعتبار فقط العروض التي يتم استلامها قبل 29/04/2025 قبل الساعة 03:30 مساءً لدى ممثل المنظمة في مكتب منظمة تراينجل الانساني في «مكتب منظمة تراينجل - عدن»</p> <p>يجب توقيع قائمة المشاركة لإثبات تسليم عرضكم. بدون هذه الشهادة لن يتم النظر في إجابتكم.</p> <p>ستتم مراجعة العروض في 30/04/2025، وسيتم الاتصال بالشركات في اليوم التالي.</p> <p>سيتم اختيار العطاء الفائز، لكل دفعة، بناءً على المعايير التالية، مرتبة حسب الأهمية:</p> <ul style="list-style-type: none"> • خبرة دولية واحدة على الأقل وحاصل على شهادة دراسات عليا. • إجادة اللغتين العربية والإنجليزية للعمل بتعاون وثيق والتواصل الفعال مع جميع مستويات الجهات الفاعلة ذات الصلة بالمشروع. • خبرة في التقييم النهائي للمشاريع الإنسانية أو التنموية. • خبرة في العمل مع المنظمات غير الحكومية الدولية. • معرفة بالأمن الغذائي وسبل العيش والتغذية.
--	--

- Have experience in final evaluation of humanitarian or development projects.
- Have experience with international Non-Governmental Organization
- Knowledge in Food Security and Livelihood and nutrition
- Previous experience of evaluation following the OECD DAC criteria is an asset.
- Independence: The firm should be independent and have no vested interests in the project.

Payment will be managed by bank transfer or cheque. No payment by cash.

Triangle GH may award one or several lots to the same tenderer.

For your information, please note that in case of extra needs the contract could be extended with the awarded tenderer if the specifications and propositions from the initial offer would not be substantially modified.

We would be pleased to receive your offer soon.
Best Regards,

Acknowledge of Receipt

"Nasr Saeed"
"Logistic Assistant"
"+967 775 528 616", "02 233 403"
"log.assistant.yemen@trianglegh.org"

Received by :

Signature, date and Stamp:

- خبرة سابقة في التقييم وفقاً لمعايير لجنة المساعدة الإنمائية التابعة لمنظمة التعاون الاقتصادي والتنمية. سيتم إدارة الدفع عن طريق التحويل البنكي أو الشيك. لا يوجد دفع نقدي
- الاستقلالية: ينبغي أن تكون الشركة مستقلة وألا تكون لها أي مصالح خاصة في المشروع.

قد تمنح منظمة تراينجل الإنسانية دفعة أو عدة دفعات لنفس المزايد.

للعلم، يرجى ملاحظة أنه في حالة الحاجة لطلبات شراء إضافية يمكن تمديد العقد مع المزايد الفائز إذا لم يتم تعديل المواصفات والمقترحات من العرض الأولي بشكل كبير.

نأمل أن نتلقى عرضكم قريباً.
تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الاقرار بالاستلام

نصر سعيد

مساعد لوجستك

"02 233 403", "+967 775 528 616"

log.assistant.yemen@trianglegh.org

تم الاستلام من قبل:

التوقيع، التاريخ والختم: